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Clubblad van volleybalvereniging Albatros                         Editie 3 2007

Evelien/ Lieke
Dames 1
Fotoʼs
Jaap/ Arno
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INHOUD SEPTEMBER 
Nieuwe trainer Dames 1/2 
Albatros barbecue zonder braai
ʻRik ruilt Albatros in voor CTOʼ
Charley voor langere tijd uitgeschakeld
Maaike is niet meer
Plaatsballen zijn voor mietjes.
Sport Kort en een volleybal cartoon

Competitie begonnen
Uitslagen eerste wedstrijden
Dames 4 verloor met 1-3;
Dames 3 won met 3-2;
Dames 2 won met  3-2;
Dames 1 speelde ook heel leuk;
Heren 1 won met 3-1;
Heren 2 verloor met 4-0;
Heren 3 won met 3-1;
Jeugd 1 won met 2-1 en 
Jeugd 2 verloor met 2-1 

Het begin van de competitie is voor de 
meeste Albatrosteams goed verlopen. 
Alleen Heren 2, Dames 4 en Jeugd 2 
tekenden na afloop van de wedstrijd voor 
verlies. Van Dames 1 is de uitslag op het 
moment van schrijven nog niet bekend. 

Een goed begin in het halve werk. Daar 
staat tegenover dat al het begin moeilijk 
is en alleen het eindresultaat telt. 

Ook Jef is er dit seizoen weer bij, om de 
versnaperingen in de kantine te verzorgen.
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Wanneer begon je met 
volleyballen?
“Ik was zestien jaar. Vroeger 
had geen jeugd volleybal. Ik 
woonde in Soest
en begon bij de 
volleybalvereniging Olympia 
die speelde hoofdklasse 
A. Voor de mensen die niet 
weten wat hoofdklasse A is. 
Ik zal het je haarfijn vertellen: 
je had A en B. A speelde 
boven de rivieren en B onder 
de rivieren. Het is hetzelfde 
als nu de ere-divisie. Ik was 
spelverdeler en we speelde de 
wedstrijden in een gymzaal in 
een ULO (lagere school red.) 
gebouw in Soest.
Helaas ben ik ermee gestopt 
toen ik een knieblessures had 
over gehouden. Ben toen wel 
op derde divisieniveau twee 
jaar doorgegaan om af te 
bouwen.” 

Waar heb je je 
trainerslicentie gehaald?
“Ik woonde in Utrecht en 
daar haalde ik mijn A licentie 
in Houten behaald, was ook 
trainer van een herenteam 
in Nieuwe Gein. Toen  ben 

ik verhuist naar Den Haag 
daar heb ik diverse teams 
getraind. daar haalde ik ook 
mijn B licentie in Beekbergen 
bij Apeldoorn. En in Den 
Haag haalde ik mijn J licentie. 
In de regio Zuid Hollend 
heb ik jeugd getraind, in 
Zoeterwoude. Maar ook in 
de Regio Holland in 
Alkmaar. Ik fluit ook 
als NeVoBo arbiter op 
3e divisieniveau in de 
regio Noord Holland.”

Hoe ziet jouw 
volleybalweek eruit?
“Ik train nu acht teams: 
vijf damesteams en 
drie herenteams. 
Woensdag ben ik dan 
vrij en de zondag, dan 
ga ik de oefeningen 
gereedmaken voor 
de teams die ik train 
op de maandag, 
dinsdag, donderdag 
en vrijdagavond. 
Waarom ik Albatros 
gekozen heb boven 
Vip D2. Dat is heel 
gemakkelijk. Albatros 
is een club die 

voor gaat om met elkaar te 
spelen zoals het hoort en niet 
zeuren maar gewoon daden 
verrichten zoals het hoort. En 
albatros heeft veel jeugd en 
daar hou ik van om die voor 
later klaar te stomen voor de 
hogere teams.”

Wat wil je verder nog kwijt?
“Ik hoop veel plezier te 
hebben als trainer en dat 
ik iets kan betekenen voor 
Albatros. Alvast veel succes 
in het volleybalseizoen 2007 
– 2008!”

Nieuwe trainer Dames 1 en 2: 

ʻIk hoop iets te kunnen 
betekenen voor Albatrosʼ

De nieuwe aanwinst van Albatros heet Richard de 
Jong. Deze geroutineerde trainer heeft Dames 1 en 2 
onder zijn hoeden genomen. Daarmee komt het totaal 
aantal teams wat Richard training geeft op acht! 
Geboren in Indonesië op 9 mei 1948 , kwam Richard 
op zeven jarige leeftijd met zijn moeder, vier broers 
en één zuster naar Nederland. Zelf is hij gehuwd met 

Maritha en heeft hij drie zoons en één dochter.

Eveline speelt de bal tijdens de 
eerste wedstrijd van Dames 2. 
De  trainingen van Richard  hebben  gezorgd dat het 
team  weer fit was na de zomervakantie. De uitslag  
na een lange avond volleybal was 3-2 voor Albatros!
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1 0 % ledenkorting!
Pretoriusstraat 2

1092 GE Amsterdam
Tel: 020-6655208

- ADVERTENTIE -

Een begrip in Amsterdam en omstreken!

Voor al je sportkleding!
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Charley voor langere tijd uitgeschakeld
Charley Ranzijn uit Jeugd 2 kan waarschijnlijk een jaar lang niet 
meer sporten. De 13-jarige die zoʼn twee jaar geleden begon te 
volleyballen bij Albatros, kwam begin september niet trainen. Zelf 
dacht hij aan groeipijn in zijn been. Dat bleek echter veel ernstiger, 
zo werd later ontdekt, hij werd in het ziekenhuis opgenomen.

Waarvoor heb je precies een 
operatie ondergaan?
“Ik ben geopereerd aan mijn heup 
omdat mijn groeischijf, daar is 
verschoven. Die hebben ze vast 
gezet met pinnetjes. Dat heet 
epifysiolyse.”

Hoe lang ben je waarschijnlijk 
uitgeschakeld?
“Met mijn rechterbeen mag ik 
minstens zes weken niet lopen 
dus ik loop met krukken of rij in 
een rolstoel. 
Ik mag dan langzaam gaan 
belasten en over een jaar kan ik 
weer alles wat ik voor de operatie 
kon. Maar ik denk dat ik over  

driekwart jaar weer kan sporten.”

Wat wil je verder nog kwijt?
“Ik wil nog zegen dat ik volleybal 
en alle vrienden van de club zal 
missen.”
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Albatros Braai zonder braai

Een vertrouwt gezicht: veel groen, een net 
met bal en twee teams. Bijzonder was wel dat 
de pionnen ontbraken en dat daarvoor in de 
plaats flessen fris stonden. Versnaperingen 
waren er genoeg in het Flevopark. Eigenlijk 
werd  bij de braai (ander woord voor bbq) 

van zaterdag 8 septemver alleen de barbecue 
gemist. Die kwam er niet omdat slechts een 
handjevol mensen zich hadden aangemeld 
van te voren. Foei. Uiteindelijk bereikte de 
teller zo’n twintig vogels, een goed getal om te 
barbeknoeien, was later de conclusie. 

Wie: HolyPunkAdelic (Davey Raabe Jeugd 1)
Wat: muziekfestival Stofpop
Wanneer: zaterdag 29 september
Waar: Sugar Factory (tegenover de Melkweg)
Deuren open: 20 uur
Kosten: 5 euro aan de deur
Website: www.holypunkadelic.com

Ook een agenda tip? Mail het clubblad.
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Als je bij Google invult:

Zoekterm: Amsterdam, volleybal  uitslagen
Eerste resultaat: www.albatros-amsterdam.nl

Zoekterm: Amsterdam, volleybal, nieuws 
Derde resultaat is de poulestand van Jeugd 1

Zoekterm: volleybal  amsterdam nieuws
Dan krijg je wel onze website!

Zoekterm: volleybal  amsterdam uitslagen 
xenon
Eerste resultaat is weer onze website!

Zoekterm: volleybal  clubblad amsterdam
Dan kom je uit bij het Albatros clubblad!

Zoekterm: volleybal  forum amsterdam
Natuurlijk het forum van albatros op de eerste 
plek!

Met dank aan Jan die www.albatros-
amsterdam.nl hoog in de lijst van Google weet 
te krijgen!

Albatros en Google gaan hand in hand

De trainer van Jeugd 1 en coach van Dames 4 en 
de beide jeugdteams van Albatros is vrijdags te 
vinden in de thuisbasis van CTO. Rik geeft in 
Duivendrecht verschillende teams training.  Hoe 
lang hij nog bij Albatros blijft is nog onduidelijk.

“Twee jaar terug riep ik nog dat mijn hart puur blauw 
was en dat ik nooit bij een andere club zou kunnen 
trainen. Dat is nu wel anders. Training geven vind ik 
enorm leuk. Bij CTO kan ik mezelf als trainer nog 
verder ontwikkelen, iets wat ik bij Albatros overigens 
ook nog steeds doe. Pluspunt is wel dat de ʻoranje 
club  ̓ hun jeugdtrainers wel belonen. Dat zou in de 
toekomst met Albatros een goede reden zijn om 
met training geven te stoppen en alleen bij CTO de 
training te verzorgen. Ik vind het belachelijk dat seni-
orentrainers wel een beloning krijgen en de jeugd en 
minitrainers niet. Zonder deze trainers zou een team 

als Dames 4 bijvoorbeeld nooit ontstaan zijn. Mijn 
trainingen van vijf uur doen niet onder dan voor die 
van zeven uur. De gang van zaken is niet motiverend 
genoeg om op deze voet door te gaan. Dat ik nu 
training geef bij CTO heeft daar niks mee te maken, 
ik roep al een tijd dat het beleid knudde is. Dit seizoen 
maak ik waarschijnlijk nog wel af bij Albatros. 
Daarna is het keuzes maken, als het beleid zo blijft.”

ʻTrainer Rik ruilt Albatros in voor CTOʼ

Geen mail ontvangen over dat je het 
nieuwe clubblad kon downloaden? 
Meld je dan aan door te mailen naar:
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Brian stopt als 
coach Dames 3

Brian heeft dit seizoen bedankt als 
coach van Dames 3. 
“Ik heb er veel van 

geleerd”, blikt de ex-
coach terug. “Het was een 

mooie uitdaging maar 
door omstandigheden, 
verschillende redenen 
lijkt het me niet meer 

opportuun om D3 nog 
te coachen”, zo liet hij het 

team weten. Hij blijft nog wel 
actief voor Dames 2. 

Bas de Gelopper uit Jeugd 1 heeft een Albatros Hyves opgezet. 
http://albatros-amsterdam.hyves.nl/. Waar nu een wedstrijd-
verslag te lezen is. Op het moment van schrijven heeft de 
site meer niet-vogels dan Albatrossers als lid. Hyves is een 
wereldwijd online vriendennetwerk, maar vooral populair 
onder Nederlandse jongeren.

Oud-wethouder Verheij zelf 
legde op 6 september een 
symbolische steen neer. De 
steen wordt gezien als de 
ʻeerste steenʼ. Dat is best 
bijzonder aangezien deze 
foto aantoont dat anderen 
hem toch echt voor waren. 
Desalniettemin: Met de 
bouw van de nieuwe hal lijkt 
het wel goed te komen. De 
betonnenvloer ligt er al. Nu nog 
geduld tot maart 2008.

ʻEerste steen  ̓nieuwe sporthal neergelegd

Irina en Sanne poseren voor de deur van 
hun nieuwe huis in Amstelveen.

Dure sleutels
 “Sinds hedenochtend zijn Irina en ik 
in het trotse bezit van twee hele dure 
bosjes sleutels. Maar daar zit dan 
ook wel een gratis huis bij!” Met die 
woorden liet Sanne weten dat de koop 
van zijn nieuwe onderkomen rond was. 
Wie helpt er mee verbouwen? 

Armixtos en K.V.A toernooi
In sporthal de Pijp wordt op zaterdag 13 oktober een volleybal-
toernooi georganiseerd door Armixtos en K.V.A. Het toernooi 
is zowel voor jeugdteams als voor senioren. Meer informatie 
over het toernooi en het aansluitende feest is te vinden op 
www.kvatoernooi.nl. Van een vergaande samensmelting tussen 
Armixtos en K.V.A. zijn vooralsnog geen aanwijzingen. 

Sport                                                  Kort

Rik voor even scheidsrechter
De wedstrijd Armixtos tegen Slotervaart had geen 
scheidsrechter. In de hal kon er geen andere scheids 
gevonden worden dan Rik. “Ik heb direct gezegd 
dat ik geen gezeik wilde en die kreeg ik ook niet. 
Het fluiten ging goed vonden de beide teams en 
ikzelf. Maar ik hou het toch bij coachen. Hoewel 
fluiten leuker is dan ik had verwacht. Zo hoog 
boven het veld zie je mooie acties die je vanaf de 
zijkant slechter ziet. Voorlopig blijft het hierbij.
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“Een vriendin en ik gingen 
zoeken voor een fitnessruimte 
waar we konden fitnissen. 
We bedachten opeens dat we 
ook konden gaan roeien. We 
hebben toen een roeicursus 
genomen bij ‘Roeivereniging 
Berlagebrug’. Daarna hebben 
we besloten om bij een echte 
roeivereniging te gaan. Zo zijn 
we bij Willem 3 gekomen.
    
Bij Willem 3 hebben ze alleen 
maar teams die vier keer per 
week trainen en dat ga ik dus 
ook doen. Op zaterdag en 
zondag train ik nu op het water 
en op woensdag en donderdag 
binnen. Nog een keer volleybal 
trainen en een wedstrijd is wel 
te veel. Ook hebben we bij het 
roeien veel trainingsweekenden 

en uitstapjes voor wedstrijden. 
Zo ga ik in november een 
weekend op trainingskamp 
naar Tiel en in de mei vakantie 
hebben we wedstrijden in België. 
Het is een druk programma.

Slappelach
Waarschijnlijk kom ik nog wel 
een keertje langs als iemand 
na 15 uur een wedstrijd heeft 
op zaterdag. Ik denk dat ik 
alles heel erg ga missen, de 
jeugdteams en de trainingen. 
Vooral de keren dat ik de 
slappelach had met Judith, 
Rinske en Thalia, eigenlijk alles 
gewoon. Ik verwacht niet dat 
ik ooit nog terug kom om te 
trainen. Ik vond het jammer dat 
er maar weinig mensen waren 
toen ik er voor het laatst was.” 

De aanvoerster van Jeugd 2 heeft begin september 
haar ‘baan’ opgezegd, ze heeft zelfs besloten om de 
volleybal voorgoed in te ruilen voor riemen. Maaike 
zet haar sportcarrière voort op de roeibaan! Dat is 
toch echt iets heel anders dan bal en net. Hoe komt 

ze daar zo op?

Maaike is niet meer
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C O L O F O N
Het Albatros Clubblad wordt 
uitgegeven en samengesteld 
door Rik Burger.

Dit nummer is mede mogelijk 
gemaakt door bijdragen van: 

Charley Ranzijn, Richard 
de Jong, Arno Schauwers, 
Maaike Steenbergen, Davey 
Raabe en stadsdeel Oost-
Watergraafsmeer.

De redactie/uitgever aanvaardt 

geen schade die door deze 
uitgave mogelijkerwijs 
is veroorzaakt. Niets uit 
deze uitgave mag worden 
verveelvoudigd en/of openbaar 
gemaakt door middel van druk, 
fotokopie, microfilm of op 

welke wijze dan ook zonder 
voorafgaande toestemming van 
de uitgever.

clubblad@albatros-amsterdam.nl
www.albatros-amsterdam.nl/clubblad
© Albatros Clubblad 2007

Bijdrage leveren?
Heb jij een foto gemaakt 
van een wedstrijd? Een  
roddel of een nieuwstip? 

Iemand nomineren voor 
een interview?

Mail naar: 
clubblad@albatros-amsterdam.nl

We hebben bij Albatros ooit een groot 
talentje mogen koesteren: Jeroentje. 
Jeroentje kwam bij de jeugd vandaan, 
was niet bijster lang, maar sprong hoog en 
sloeg snel en hard en dronk ook nog een 
stevige pint. De harde aanval was alles 
voor Jeroentje. De rest hing er maar zoʼn 
beetje bij. Passen heeft ie nooit geleerd 
en plaatsballen vond ie iets voor mietjes.
Het is zonder meer waar dat een harde 
ram tegen een bal geven, waarmee de 
tegenstander ernstig in verlegenheid wordt 
gebracht (zo niet nog beter), de rammer 
een prettig gevoel bezorgt. Maar je zult 
zien: hoe hoger je speelt, hoe beter de 
verdediging die harde ballen weet te pareren.
En daar komt de plaatsbal in het vizier, 
die mietjesbal die die naam niet verdient. 
Moet je ook eens proberen en dan zul 
je zien, vooral als je de ballen op de 
ʻgevoelige  ̓plaatsen legt, zoals midden op 
de 3-meterlijn of achterin de hoeken, hoe 
effectief zoʼn mietjesaanval is. Belangrijk 

is dan weer wel dat je die bal vaart mee 
geeft. Een mietjesbal betekent niet dat je, 
staand op de grond, de bal met slappe hand 
over het net heen werkt. Een plaatsbal is een 
slimme aanval waarbij je gebruik maakt 
van je sprongkracht, spelinzicht en de vele 
zwakke punten in de aanvalsverdediging 
va de tegenpartij (van elke tegenpartij). 
Dus kom op mietjes, aan jullie de/het bal.
Jerommeke speelt al weer jaren bij Smashing 
in Diemen en wordt, heel verstandig, uit de 
pass gehouden. Hij heeft er tegenwoordig 
wel veel plezier in de tegenstander te 
naaien met een listige plaatsbal, de miet.

Ns: Eigenlijk was het de bedoeling dat deze 
rubriek een soort KnagendeVragen (gejat 
van medejournalist Bram Vermeer) zou 
worden, maar omdat ik nog ff geen Knagende 
Vraag binnen heb gekregen is deze rubriek 
voor even Knallende Ballen gedoopt.

Arno Schrauwers

Knallende                              Ballen 

Plaatsballen zijn voor mietjes


